

## INFLUENZA SURVEILLANCE

ISRAEL (5 March 1982). —<sup>1</sup> The number of cases of influenza-like illness has decreased for the first time this season. Most influenza viruses isolated were influenza B/Singapore/222/79-like, a few were influenza A viruses of the H3N2 subtype and one was of the H1N1 subtype.

UNITED STATES OF AMERICA (26 March 1982). —<sup>2</sup> An outbreak of influenza-like illness occurred in a nursing home for the elderly in Georgia from the last week of February to the middle of March 1982. About 38 of the 116 residents were affected, six died. Influenza B viruses have been isolated so far from six of the specimens collected from 11 residents and one staff member.

<sup>1</sup> See No. 9, p. 72.

<sup>2</sup> See No. 10, p. 80.

## SURVEILLANCE DE LA GRIPPE

ISRAËL (5 mars 1982). —<sup>1</sup> Le nombre de cas d'affection d'allure grippale a décroché pour la première fois cette saison. La plupart des virus grippaux isolés étaient analogues à B/Singapore/222/79, quelques-uns étaient des virus grippaux A du sous-type H3N2 et un appartenait au sous-type H1N1.

ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE (26 mars 1982). —<sup>2</sup> Une flambée d'affection de type grippal s'est produite dans une maison de repos pour personnes âgées, en Géorgie, de la dernière semaine de février à la mi-mars 1982. Trente-huit des 116 pensionnaires auraient été atteints et six sont décédés. Des virus grippaux B ont été isolés jusqu'ici à partir de six des prélèvements effectués sur 11 pensionnaires et un membre du personnel.

<sup>1</sup> Voir le N° 9, page 72.

<sup>2</sup> Voir le N° 10, page 80.